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§ 17 FRN 2018/33 

Information och dialog om idrott och fritid med 
föreningar verksamma på Järlahöjden och övriga 
centrala delar av Nacka kommun 

Beslut 
1. Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 
 
2. Fritidsnämnden beslutar att dialogen och föreningarnas synpunkter ska redovisas till 
kommunstyrelsen, miljö- och stadsbyggnadsnämnden och eventuellt andra berörda 
nämnder. 
 

Ärendet 
Fritidsnämnden beslöt den 15 februari 2018 att en dialog med de föreningar som berörs av 
kommunstyrelsens inriktningsbeslut om stadsbyggnadsstruktur på Järlahöjden ska 
genomföras. Nämnden beslöt även att det under första kvartalet 2018 skulle utarbetas en 
konkret plan för hur kommunen framöver ska kommunicera information relaterad till 
idrott och fritid till föreningar och invånare som berörs av förändringar i samband med 
stadsutveckling på Järlahöjden och i centrala Nacka.  
 
För att skapa en tätare stad med fler bostäder och stärka centrala Nacka som kommunens 
självklara centrum, föreslås i inriktningsbeslutet att en av dagens två elvaspelarplaner för 
fotboll ersätts med en sjuspelarplan och att en av de två ishallama flyttas till en annan plats i 
kommunen. I förslaget ingår att en ny elvaspelarplan byggs på annan plats. 
 
Under maj 2018 kommer kommunen att bjuda in idrottsföreningar i Nacka till en 
information och dialog om kommunstyrelsens inriktningsbeslut om stadsbyggnadsstruktur 
på Järlahöjden. Från och med hösten 2018 avser kommunen att kommunicera information 
relaterad till idrott och fritid till föreningar och invånare som berörs av förändringar i 
samband med stadsutveckling på Järlahöjden och i centrala Nacka på ett mer strukturerat 
vis än vad som varit gällande fram till nu.  

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 26 mars 2018 

Yrkanden 
Louise Granath (M) yrkade, med instämmande av Ella Tegsten (S), Desha Svenneborg 
(MP) och Bosse Ståldal (NL), om följande tillägg i förslag till beslut: "Resultatet av dialogen 
och föreningarnas synpunkter ska redovisas även till KS, MSN och ev. andra berörda 
nämnder." 
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§17 forts. 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut. 
 
Därefter beslutade fritidsnämnden i enlighet med Louise Granaths tilläggsyrkande.  
 

Protokollsanteckningar 
Ella Tegsten (S) lät för Socialdemokraternas grupp anteckna följande till protokollet. 
 
”För att få fullgod idrottskapacitet behöver kommunstyrelsen riva upp sitt beslut angående 
Järlahöjden. I tjänsteskrivelsen som tillkom nämnden står det att ”en viss” minskning av 
kapacitet. Tjänsteskrivelsen kungör inte tydligt att det är en betydande minskning av 
nuvarande kapacitet för idrott som berör fotboll, simning och ishockey som nu verkar i 
området. Det är viktigt för medborgarna att kunna ta ställning till det förslag som finns.  
  
Socialdemokraterna yrkade för att en fullstor kapacitet för området mot att två bostadshus 
kunna tillgodose detta men röstades ner av alliansen. Nacka har länge varit en kommun 
med relativ god kapacitet för idrott men nu när Nacka växer prioriterar kommunen inte de 
ytorna och det behöver man vara transparent med gentemot medborgarna.” 
 
 
- - - - - 
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§ 18  

Information om nomineringar till utmärkelse 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.  
 

Ärendet 
Anna Kristiansson, föreningsstrateg på kultur- och fritidsenheten, informerar om 
nomineringar till de tre nya utmärkelserna för föreningslivet; årets förening, årets unga 
ledare och årets förebild, med stipendium om 10 000kr inom varje kategori.  
 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet. 
 
 
 
- - - - - 
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§ 19 FRN 2018/34 

Isolering av Björknäs islada 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 
Med start i april 2018 kommer arbetet med att bygga nya omklädningsrum, föreningsytor 
och isolering av isladan på Björknäs IP att starta. Arbetet beräknas färdigställas under 
november 2018. I och med att isladan kommer att vara stängd under en period kommer 
Nacka kommun att göra flera åtgärder för att underlätta för föreningslivet och skolor att 
bedriva sin verksamhet. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 5 april 2018 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  

Protokollsanteckningar 
Ella Tegsten (S) lät för Socialdemokraternas grupp anteckna följande till 
protokollet. 
 
”Socialdemokraterna ser glädjande att man äntligen isolerat ladan, det är något vi tidigare 
påpekat för nämnden.” 
 
Desha Svenneborg (MP) lät för Miljöpartiets grupp anteckna följande till 
protokollet. 
 
”En välkommen information och ett arbete som skulle skett för länge sedan om 
kommunen, som Miljöpartiet länge påpekat, i sina investeringar använt sig av en 
livscykelberäkning. Att räkna på kostnader ur ett långsiktigt perspektiv är nämligen något 
kommunen måste bli klart bättre på. Miljöpartiet har flera gånger lyft frågan om hur Nacka 
räknar på investeringar. 
Det finns många exempel på investeringar som är ekonomiskt lönsamma men som ändå 
inte genomförs på grund av ett ekonomiskt feltänk från kommunen. Stelbenta och 
gammaldags sätt att räkna investeringar på kort sikt kan göra så att lönsamma investeringar 
skjuts upp eller i värsta fall inte blir av. Miljöpartiet kommer fortsätta trycka på för att 
ekonomiska satsningar ska göras utifrån ett livscykelperspektiv och inte bara räknas 
kortsiktigt som en kostnad.” 
- - - - -  
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§ 20 FRN 2018/39 

Ny taxa för ridanläggningen Erstavik 

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att återremittera ärendet med motiveringen att kultur- och 
fritidsenheten förtydligar och i vissa fall justerar: 
1. Taxor och antal boxplatser i de olika kategorierna 
2. Fördelning av ridhustider, Compass, allmänhet och övriga ridskolor 
3. Tidsbegränsat beslut till och med att nytt avtal mellan Erstavik och Nacka kommun 
gäller. 
 

Ärendet 
Under 2017 har fördjupad uppföljning av kapacitet, nyttjande och taxor vid ridanläggningar 
i Nacka inletts. Detta ärende har fokus på ridanläggningen Erstavik och Compass 
Sportryttarklubb som bedriver ridskoleverksamhet vid anläggningen. I förslag till beslut för 
ny taxa ska framförallt taxan för hästplatser till privat inackorderade hästar höjas, medan 
taxan för hästplatser för ridskolehästar inte ändras. Detta i syfte att stimulera ridföreningen 
att öka sin kapacitet att erbjuda ridskoleverksamhet till barn och unga och att i minskad 
omfattning erbjuda möjligheter för medlemmar att inackordera privata hästar i den 
kommunalt finansierade ridanläggningen. Fritidsnämnden beslutar att återremittera ärendet 
med motiveringen att kultur- och fritidsenheten förtydligar och i vissa fall justerar:  
- Taxor och antal boxplatser i de olika kategorierna 
- Fördelning av ridhustider, Compass, allmänhet och övriga ridskolor 
-Tidsbegränsat beslut tom att nytt avtal mellan Erstavik och Nacka kommun gäller. 
 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 5 april 2018 
Bilaga 1: PM - Uppföljning av ridanläggningen Erstavik, Stall Compass 

Yrkanden 
Richard Wendt (M) yrkade, med instämmande av övriga Allianspartier, på återremittering 
av ärendet med följande motivering: 
”Vi önskar att enheten förtydligar och i vissa fall justerar: 

- Taxor och antal boxplatser i de olika kategorierna 
- Fördelning av ridhustider, Compass, allmänhet och övriga ridskolor 
- Tidsbegränsat beslut tom att nytt avtal mellan Erstavik och Nacka kommun gäller.” 
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§20 forts. 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med Richard Wendts yrkande att återremittera ärendet.  
 

Protokollsanteckningar 
Socialdemokraterna, Miljöpartiet, Vänsterpartiet och Nackalistan lät gemensamt anteckna 
följande till protokollet. 
 
”Ridsporten är en av de snabbaste växande idrotterna i landet. Många unga i Nacka står i 
köer i andra kommuner för att få tillgång till en väldigt givande och karaktärsbyggande 
idrott. Det är ett bra förslag att ridanläggningen i Erstavik syftar till att utveckla 
ridskoleverksamheten och detta genom att höja taxan för privata inackorderade hästarna. 
Ridskoleföreningen som syftar till ridskola är den verksamhet som behöver prioriteras och i 
mån av plats bereda möjligheten att nyttja ridhuset på anläggningen, dessa måste 
fortfarande prioriteras i återremissen för att inte förlora fokus på att detta ska vara en 
ridskola och inte en privat anläggning.” 
 
 
 
- - - - - 
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§ 21 FRN 2018/27 

Utnämning av dataskyddsombud 

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att utse Lisa Härdmark som dataskyddsombud för fritidsnämnden 
i Nacka kommun från och med den 25 maj 2018 och att hon därmed ersätter nämndens 
nuvarande personuppgiftsombud Anneli Sagnérius.  
 

Ärendet 
Den 25 maj 2018 ersätts personuppgiftslagen (PUL) med dataskyddsförordningen1. I 
samband med detta ersätts personuppgiftsombudets roll med ett dataskyddsombud. Varje 
självständig nämnd i kommunen är en myndighet som enligt dataskyddsförordningen 
måste utse ett dataskyddsombud. Det är alltså varje nämnd som är personuppgiftsansvarig 
för behandlingar inom sitt verksamhetsområde och som därmed också ansvarar för att utse 
ett dataskyddsombud som ersätter den nuvarande rollen som personuppgiftsombud. 
Fritidsnämnden utser därför Lisa Härdmark som dataskyddsombud från och med den 25 
maj 2018 och att hon därmed ersätter nämndens nuvarande personuppgiftsombud Anneli 
Sagnérius.  

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 20 mars 2018 
 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut.  
 
 
 
- - - - - 
  

                                                 
1 GDPR - General data protection regulation. 
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§ 22 FRN 2017/143 

Utredning om möjligheten att upphandla fritidsgårds- 
och annan öppen verksamhet 
Politikerinitiativ från Richard Wendt (M) den 11 oktober 2017 
 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar att frågan om möjligheten att upphandla fritidsgårdsverksamhet är 
utredd. 
 
Politikerinitiativet är med detta färdigbehandlat. 

Ärendet 
Richard Wendt (M) föreslår i politikerinitiativet att kultur- och fritidsenheten ska utreda 
möjligheterna att genomföra upphandling av kommunens fritidsgårds- och öppna 
verksamheter under 2018. Kultur- och fritidsenheten har utrett förutsättningarna för att 
inleda en process för att upphandla fritidsgårdsverksamheten och kommit fram till att det 
är juridiskt möjligt samt att det finns en marknad.  
 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 15 april 2018 

Yrkanden 
Ella Tegsten (S) yrkade, med instämmande av Desha Svenneborg (MP) och Bosse Ståldal 
(NL), på återremittering av ärendet med hänvisning till att förslaget saknar utredning.  
 
Richard Wendt (M) yrkade bifall till kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut.  
 

Beslutsgång 
Ordförande ställde proposition på Ella Tegstens (S) yrkande om återremiss och fann att det 
hade avslagits.  
 
Votering begärdes och verkställdes. 
 
För återremissyrkandet röstade Ella Tegsten (S), Magnus Olsson (S), Desha Svenneborg 
(MP) och Bosse Ståldal (NL).  
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§22 forts. 
 
För avslag på återremissyrkandet röstade Louise Granath (L), Margareta Hjelmstad (M), 
Angela Berglund (M), Martin Hedman (C), Martin Gunnesson (KD) och Richard Wendt 
(M).  
 
Med 6 röster mot 4 beslutade fritidsnämnden således att avslå återremissyrkandet.  
 
Därefter beslutade fritidsnämnden i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till 
beslut.  
 

Protokollsanteckningar 
Socialdemokraterna, Miljöpartiet, Vänsterpartiet och Nackalistan lät anteckna följande till 
protokollet. 
 
”Socialdemokraterna, Miljöpartiet, Nackalistan och Vänsterpartiet yrkade återremiss med 
hänvisning till att utredning saknas. 
Moderaterna hade begärt att utreda möjligheten att upphandla fritidsverksamhet. Det är ett 
stort ingrepp i verksamheten och behöver en ordentlig utredning för att klargöra 
konsekvenserna för den verksamhet som kan komma att upphandlas. I handlingarna 
saknas det bl.a. en konsekvensanalys, dialog med berörda aktörer, eventuell långsiktig 
hållbarhet, möjliga anbudsgivare samt kontraktstider. För att nämna några aspekter. 
Moderaterna svarade med att detta bara är en fråga om huruvida det går att upphandla 
verksamheten, men med bakgrund till hur utförsäljningen av biblioteken kom att bli en 
permanent lösning för kommunen så behöver ärenden som dessa beredas ordentligt, även 
om det bara rör sig om en undersökning om ”huruvida det är möjligt”. 
I handlingarna formulerades det att ärendet utretts och förutsättningarna till att upphandla 
fritidsverksamheten var goda. Men en fullgod utredning har varken gjorts eller bifogats 
underlaget till fritidsnämnden.  
Begreppet utredning kan knappast vara vad som helst utan bör åtminstone beröra de 
punkter som vi efterfrågat ovan. En utredning kan inte enbart vara att muntligen fråga en 
jurist på enheten. Det behövs ett seriöst besvarande och tillgodoseende med 
bakgrundsinformation för att nämnden ska kunna ta ställning till komplexa frågor.  
Mot bakgrund av detta yrkade vi återremiss, vilket alliansen röstade ner.” 
 
- - - - - 
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§ 23 FRN 2018/40 

Överenskommelse om särskilt föreningsbidrag till 
föreningen Nacka HI 

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att ingå överenskommelse enligt bilaga till tjänsteskrivelsen 
daterad den 26 januari 2018 genom vilken Nacka HI beviljas särskilt föreningsbidrag på 
150 000 kronor per år för åren 2018 till och med 2020. 
 

Ärendet 
Nacka HI bildades år 1963 och bedriver idrottsverksamhet för personer med 
funktionsnedsättning. Idrottsverksamheten består av boccia, innebandy, kälkhockey, 
rullstolsbasket, rullstolsinnebandy, simning och E-sport.  
 
Fritidsnämnden har sedan år 2009 stöttat föreningen Nacka HI ekonomiskt genom särskilt 
föreningsbidrag via en överenskommelse mellan Nacka kommun och föreningen. Denna 
överenskommelse har setts över och föreslås att revideras. Bland annat föreslås en höjning 
av kontantstödet och en viss utökning av föreningens åtagande gällande prova-på-
aktiviteter, information och marknadsföring.  
 
Nacka HI fyller en viktig funktion för personer med funktionsnedsättning vilken är en av 
fritidsnämndens prioriterade målgrupper. Föreningen skapar möjlighet att förverkliga 
drömmar för barn, unga och vuxna med funktionsnedsättning. Föreningen bedriver 
aktiviteter som innebär att fritidsutbudet breddas för en målgrupp med begränsade 
möjligheter. Därför är bedömningen att verksamheten är angelägen att stödja. En höjning 
av det särskilda föreningsbidraget är rimligt utifrån föreningens verksamhet och 
överenskommelsens åtaganden.  
 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 26 januari 2018 
Bilaga 1: Överenskommelse daterad den 26 januari 2018 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut.  
 
 
- - - - - 
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§ 24 FRN 2018/23 

Yttrande över samråd om Rensättra naturreservat 

Beslut 
Ärendet utgår från dagordningen.  
 
 
 
 
- - - - - 
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§ 25 FRN 2018/42 

Beslut om registrerades rättigheter och personuppgifts-
biträdesavtal med anledning av dataskyddsförordningen 
Revidering delegationsordning 

Beslut 
Mot bakgrund av allmänna dataskyddsförordningen som börjar gälla den 25 maj i år 
beslutar fritidsnämnden att delegera beslutanderätten till enhetschef enligt följande. 
 

1. Beslut om den registrerades rättigheter i fråga om rättelse, radering, begränsning av 
behandling och överföring av personuppgifter till annan personuppgiftsansvarig 
(dataportabilitet). 

2. Beslut att ingå personuppgiftbiträdesavtal med personer utanför den kommunala 
organisationen som behandlar personuppgifter för fritidsnämndens räkning. 

 
Ändringarna införs som ny punkt G5 och G6 i delegationsordningen. 
 

Ärendet 
Den 25 maj i år ersätts personuppgiftslagen och personuppgiftsförordningen av 
dataskyddsförordningen (GDPR). Förordningen innebär vissa förändringar för de 
personuppgiftsansvariga som behandlar personuppgifter, däribland Nacka kommun. Den 
innebär även stärkta rättigheter för den enskilde (den registrerade) när det gäller personlig 
integritet. Reglerna i dataskyddsförordningen liknar reglerna i personuppgiftslagen men 
innehåller därutöver ett antal nyheter. De registrerades rättigheter har dessutom utökats, 
förstärkts och specificerats.  
 
En nyhet i förordningen är att några av de skyldigheter som tidigare har gällt för den 
personuppgiftsansvarige nu även gäller för personuppgiftsbiträden, det vill säga de som 
behandlar personuppgifter för kommunens räkning. Dataskyddsförordningen ställer krav 
på att det upprättas ett så kallat personuppgiftsbiträdesavtal när någon annan behandlar 
personuppgifter för kommunens räkning.  
 
Fritidsnämnden föreslås nu delegera rätten att besluta om åtgärder kopplade till den 
registrerades rättigheter samt rätten att ingå personuppgiftsbiträdesavtal. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§25 forts. 
 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 11 april 2018 
Bilaga 1: Förslag till reviderad delegationsordning för fritidsnämnden 
Bilaga 2: Nu gällande delegationsordning för fritidsnämnden 
 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut.  
 
 
- - - - - 
  



 
18 (21) 

 26 april 2018 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
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§ 26 FRN 2018/41 

Utveckling av futsal i Nacka kommun 

Beslut 
1. Fritidsnämnden beslutar att futsal enligt nämnden inte ska anses som en vedertagen 
inomhusidrott.  
2. Fritidsnämnden beslutar att futsalföreningar som kvalificerat sig till Svenska Futsalligan 
och som enligt fritidsnämndens fördelningsprinciper uppfyller kraven på elitverksamhet 
klassificerar sig som vedertagen inomhusidrott. 
3. Fritidsnämnden beslutar att inför varje inomhussäsong verka för matchtid för futsal i 
kommunens anläggningar för bidragsberättigade futsalföreningar med matcher i serier 
sanktionerade av Stockholms fotbollsförbund. 

Ärendet 
Futsal, närmast beskrivet som inomhusfotboll, växer som idrott. Fritidsnämnden har 
tidigare beslutat att futsalföreningar eller föreningar med en futsalsektion som har lag i 
seriespel, sanktionerat av Stockholms fotbollsförbund, ska få denna verksamhet 
klassificerad som vedertagen inomhusidrott, FRN 2016/85. Detta beslut behöver revideras 
för att hänga med i utvecklingen av futsal. Genom att besluta att särbehandla idrotten futsal 
säkerställer fritidsnämnden att kommunens idrottsanläggningar nyttjas på bästa sätt samt 
erbjuder barn- och ungdomsverksamhet med så stor variation som möjligt. 

Handlingar i ärendet 
Kultur- och fritidsenhetens tjänsteskrivelse den 9 april 2018 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med kultur- och fritidsenhetens förslag till beslut.  

Protokollsanteckningar 
Desha Svenneborg (MP) lät för Miljöpartiets grupp anteckna följande till protokollet. 
 
”Futsal har vuxit och fortsätter att växa. Det är en sport som ur ett folkhälsoperspektiv är 
viktig att följa upp då den öppnar för deltagande oavsett ålder och kondition eller 
erfarenhet. Enligt information på nämndmötet har det beslut som fattats inte föregåtts av 
dialog med aktiva fotbollsföreningar i Nacka. Det hade varit värdefullt att få deras inspel 
och synpunkt på sportens utveckling och de utmaningar som kommunen ser i den. Att 
plocka in åsikter från aktiva och berörda föreningar bäddar för ett bättre beslutsunderlag 
och borde vara mer eller mindre rutin.” 
- - - - - 
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§ 27 

Delegationsbeslut 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar handlingarna till protokollet.  
 

Handlingar i ärendet 
-Ordförandebeslut gällande beslut om beslutsattestant år 2018 för fritidsnämnden, FRN 
2018/20, 2018-02-21 
-Delegationsbeslut gällande vidaredelegering av beslutsattestanter år 2018 för 
fritidsnämnden, FRN 2018/20, 2018-02-21 
-Delegationsbeslut gällande vidaredelegering av beslutsattestanter år 2018 för 
fritidsnämnden, FRN 2018/20, 2018-03-12 
-Delegationsbeslut gällande utbetalning av lokalt aktivitetsbidrag om sammanlagt 
2 457 780kr hösten 2017 med bilaga, FRN 2017/15, 2018-04-10 
-Delegationsbeslut gällande verksamhetsbidrag för Hund för alla, 15 000kr, FRN 2018/37, 
2018-02-22 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterade handlingarna till protokollet. 
 
 
 
- - - - - 
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§ 28 

Anmälningar 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 
-Politikerinitiativ från Richard Wendt (M) till fritidsnämnden angående flytt av fotbollsplan 
vid Saltsjöbadens ishall 
-Inbjudan till öppet hus hos Nacka hundungdom den 27 april 2018 
-Inbjudan till öppet hus och 10-årsfirande av Tjejcompaniet och Tjejverkstan den 30 maj 
2018 

Beslutsgång 
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  
 
 
 
- - - - - 
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§ 29 

Övriga frågor 
 
Desha Svenneborg (MP) ställer följande frågor till kultur- och fritidsenheten:  
 
Fritidsnämnden ansvarar för drift och underhåll av anläggningar och lokaler för 
fritidsverksamhet samt uthyrning av sådana lokaler, men: 
-Vem ansvarar för att våra fritidsanläggningar blir så energismarta som möjligt? 
Karl Loch Hansson, utvecklingsledare, svarar att det är enheten för fastighetsförvaltning 
som ansvarar för detta.  
-Vem ansvarar för att våra fritidsanläggningar är så miljövänliga som möjligt i drift och 
underhåll? 
Karl svarar att ansvaret ligger hos enheten för välfärd och samhällsservice på uppdrag av 
fritidsnämnden. 
 
 
- - - - - 
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